

Sirküler No: 4590

Sirküler Tarihi: 30/12/2025

KONU: 01.01.2026 TARİHİNDEN İTİBAREN ASGARİ ÜCRET TUTARI ARTIRILDI.

01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olacak yeni asgari ücretin günlük (brüt) tutarı, Asgari Ücret Tespit Komisyonunun 23.12.2025 tarih ve 2025/1 sayılı kararına göre aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

01.01.2026- 31.12.2026	
Günlük (Brüt TL)	Aylık (Brüt TL)
1.101,00	33.030,00

Asgari ücret günlük brüt olarak belirlendiğinden asgari ücretle çalışanların ücretler hesaplamaları (iş sözleşmelerinde ücretin aylık değil, günlük brüt olarak veya saat ücreti olarak ödeneceği yazılı olanlar) ayın durumlarına göre 28, 29, 30 ve 31 gün olarak hesaplanarak ödenmelidir.

Asgari ücretle çalışanların bordro hesabı aşağıdaki gibi olmalıdır.

ASGARİ ÜCRET BRÜTÜ	33.030,00
SGK PRİMİ (İşçi Payı %14)	4.624,20
İŞSİZLİK SİGORTASI PRİMİ (İşçi Payı %1)	330,30
Aylık Gelir Vergisi	-
Damga Vergisi	-
KESİNTİLER TOPLAMI	4.954,50
NET ASGARİ ÜCRET	28.075,50
İŞVERENE MALİYETİ (TL/AY)	
ASGARİ ÜCRET (Brüt)	33.030,00
SGK PRİMİ (İşveren Payı % 21,75)	7.184,03
İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ (İşveren Payı % 2)	660,60
İŞVERENE TOPLAM MALİYET (TEŞVİKSİZ)	40.874,63

5510/81-ı maddesine göre imalat sektöründe olanlarda işveren maliyeti: 39.223,13TL (İşveren hissesinin %5 indirimli hali)

5510/81-ı maddesine göre imalat sektöründe dışında olanlarda işveren maliyeti: 40.214,03 TL (İşveren hissesinin %2 indirimli hali)

Asgari ücret desteği (Sigortalı başına) 1.270,-TL

Bilgilerinize sunarız.

Ş.A. Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

(*) İşbu belge içeriği sadece bilgilendirme amaçlı olup, buradaki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan şirketimiz sorumlu değildir.